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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan áll jelenleg a hazai lélegeztetőgép-gyártási és 
fejlesztési program?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

I. 2020. május 28-án számoltak be arról, hogy lélegeztetőgépek gyártásához szükséges 
üzemcsarnokot alakítottak ki, ahol napi 10 db készüléket fognak majd legyártani. A prototípust a 
Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetem készítette el, a gyártás feltételeit a BM Heros 
Zrt. teremtette meg.

Mennyibe került a fentiekben jelzett projekt? Mennyibe került maga a fejlesztés? Mennyibe került 
az üzemcsarnok felépítése, s azt mely kivitelező végezte el?

Mennyi lélegeztetőgépet gyártottak le eddig az üzemben, s hány lélegeztetőgép üzemel jelenleg a 
legyártott készletből?

Hová kerültek kihelyezésre ezek a készülékek belföldön? Külföldre vagy határon kívüli 
szervezetknek, intézményeknek értékesítettek-e vagy ajándékoztak-e az itthon gyártott gépekből?

II. A korábbi beszámoló szerint további lélegeztető készülékek fejlesztése is folyik a Semmelweis 
Egyetemen és az Óbudai Egyetemen.

Hogyan állnak ezek a fejlesztések? Van-e már bármiféle produktum?

Mennyit költöttek eddig ezekre a további fejlesztésekre?

III. Magyarország 2020. februártól kezdődően összesen hány lélegeztetőgépet szerzett be 
külföldről?

Várom megtisztelő válaszát!



Budapest, 2021. május 5.

Dr. Hadházy 
Ákos
független 
képviselő
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